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P R O T O K Ó Ł XXXV/18 

 

z XXXV Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 25 lipca 2018 r. w sali 

Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 1010, a zakończono o godz. 1255 . 

 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, co stanowi 80 % (zgodnie z listą 

obecności). 

 

Radni obecni na sesji: 

1. Sosnowska Renata 

2. Czarkowski Sławomir 

3. Wojtkowski Mirosław 

4. Czartoszewski Piotr 

5. Pabich Marek 

6. Dąbrowski Marian 

7. Jan Ołdakowski 

8. Andrzej Szymoniak 

9. Wioleta Żebrowska 

10. Dąbrowska Wiesława 

11. Jabłoński Ryszard Andrzej  

12. Paprocki Piotr 

 

 

Radnie nieobecni na Sesji – usprawiedliwieni: 

1. Pawłowska Danuta 

2. Niemyjski Sławomir 

3. Henryk Stypułkowski 

 

 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Szepietowa - Pan Robert Lucjan Wyszyński 

2. Zastępca Burmistrza – Pan Michał Gąsowski 

3. Skarbnik Gminy – Pani Anna Wiśniewska 

4. Sekretarz Gminy – Pani Elwira Zaręba 

 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 

Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 
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Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Informacja o pracy komisji w okresie między sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu działki o numerze ewidencyjnym 885/2 z obrębu Szepietowo 

w gminie Szepietowo. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Szepietowo. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Szpitala Ogólnego w Wysokiem 

Mazowieckiem na dofinansowanie zadania pn. „Dobudowa klatki schodowej wraz z windą 

w celu zapewnienia niezbędnych ciągów komunikacyjnych do pracowni tomografii 

komputerowej”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Szepietowa. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Szepietowo.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach prowadzonych przez Gminę Szepietowo. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla kadry kierowniczej, ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli nie wymienionych w art. 

42 ust. 3 Karty Nauczyciela oraz nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy w 

szkole obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym 

wymiarze godzin. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie opracowania i przekazania do zaopiniowania projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

16. Odpowiedzi na interpelacje. 

17. Wolne wnioski i zapytania. 

18. Zamknięcie obrad. 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Sławomir Czarkowski. 

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 

na sesji obecnych jest 12 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować 

i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad.2.  Przewodniczący Rady powiedział, że do przesłanego porządku obrad chciałby wnieść 

następujące zmiany: 
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„- z przyczyn organizacyjnych wnoszę o przesunięcie punktu „15. Podjęcie uchwały w 

sprawie opracowania i przekazania do zaopiniowania projektu regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków”  na punkt 7; 

- wnoszę o dodanie do porządku obrad punkt Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2021 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2018-2023; 

- wnoszę o dodanie do porządku obrad punktu Informacja z realizacji Programu 

Aktywności Lokalnej dla Gminy Szepietowo na lata 2017-2020 za rok 2017. 

- wnoszę o zdjęcie z porządku obrad punktu 12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania 

miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Szepietowo.  – 

zgodnie z ustawą Rada Miejska przed podjęciem uchwały zasięga opinii jednostek 

pomocniczych. Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły opinie ze wszystkich sołectw w związku 

z powyższym uchwała nie może być procedowana na dzisiejszej Sesji. 

Dodam, że dwa wnoszone do porządku obrad punkty były przedmiotem wspólnego 

posiedzenia Komisji, które odbyło się 23 lipca 2018 r. podczas, którego Komisje 

zapoznały się z tematem niniejszych punktów i pozytywnie zaopiniowały przedstawiony 

projekt uchwały oraz informację.” 

 

Do zaproponowanych zmian Radni nie wnieśli uwag. Przystąpiono do głosowania nad 

poszczególnymi wnioskami: 

- przesunięcie punktu „15. Podjęcie uchwały w sprawie opracowania i przekazania do 

zaopiniowania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków” na 

punkt 7. 

W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. Punkt „15. Podjęcie uchwały w sprawie 

opracowania i przekazania do zaopiniowania projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków”  przesunięto na punkt 7 jednogłośnie. 

 

- dodanie do porządku obrad punktu „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2018-2021 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2018-2023”  

W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. Punkt „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2021 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2018-2023” dodano do porządku obrad jednogłośnie. 

 

- dodanie do porządku obrad punktu Informacja z realizacji Programu Aktywności 

Lokalnej dla Gminy Szepietowo na lata 2017-2020 za rok 2017 

W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. Punkt „Informacja z realizacji Programu 

Aktywności Lokalnej dla Gminy Szepietowo na lata 2017-2020 za rok 2017” dodano do 

porządku obrad jednogłośnie. 

 

- zdjęcie z porządku obrad punktu 12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej 

liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Szepietowo. 
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W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. Punkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania 

miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Szepietowo” zdjęto 

z porządku obrad jednogłośnie. 

 

 

Przewodniczący zapoznał ze zmienionym porządkiem obrad. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Informacja o pracy komisji w okresie między sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie opracowania i przekazania do zaopiniowania projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu działki o numerze ewidencyjnym 885/2 z obrębu 

Szepietowo w gminie Szepietowo. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Szepietowo. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Szpitala Ogólnego w Wysokiem 

Mazowieckiem na dofinansowanie zadania pn. „Dobudowa klatki schodowej wraz z 

windą w celu zapewnienia niezbędnych ciągów komunikacyjnych do pracowni 

tomografii komputerowej”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szepietowo na lata 2018-2021 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2018-2023. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Szepietowa. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach prowadzonych przez Gminę Szepietowo. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla kadry kierowniczej, 

ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli nie 

wymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela oraz nauczycieli realizujących w 

ramach stosunku pracy w szkole obowiązki określone dla stanowisk o różnym 

tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin. 

16. Informacja z realizacji Programu Aktywności Lokalnej dla Gminy Szepietowo na 

lata 2017-2020 za rok 2017 rok. 

17. Odpowiedzi na interpelacje. 

18. Wolne wnioski i zapytania. 

19. Zamknięcie obrad. 
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 Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

  

Ad.3.  Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Przewodniczący Rady. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 12 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 

 

Ad.4. Interpelacje Radnych. 

Interpelację zgłosił Przewodniczący Rady:” W związku z kończącą się inwestycją związaną z 

budową targowiska miejskiego „Mój Rynek” w Szepietowie pojawia się temat zapewnienia 

odpowiedniego, a przede wszystkim bezpiecznego dojazdu dla mieszkańców gminy jak 

również osób spoza terenu naszej gminy, które będą korzystały z placu targowego.  

W chwili obecnej rozwiązania komunikacyjne nie są w stanie zapewnić prawidłowej  

i bezkolizyjnej dostępności do targowiska. Istniejące trasy komunikacyjne z targowiskiem są 

drogami dojazdowymi do budynków mieszkalnych. Przy dużym natężeniu ruchu jakie będzie 

miało miejsce podczas tzw. dni targowych istnieje duże zagrożenie występowania kolizji z 

udziałem samochodów osobowych. Zagrożone będzie również bezpieczeństwo pieszych. Na 

chwilę obecną proponowanym rozwiązaniem jest zmiana organizacji ruchu na istniejących 

ulicach poprzez wprowadzenie komunikacji jednokierunkowej, a mianowicie drogi 

dojazdowej i wyjazdowej z terenu targowiska. 

 Chciałbym zwrócić uwagę, iż istnieje jeszcze połączenie bezpośrednio od drogi powiatowej  

(Dąbrówka Kościelna – Brzóski) – 6 metrowa droga stanowiąca obecnie drogę dojazdową do 

pól. 

W związku z powyższym zwracam się z pytaniem do Pana Burmistrza czy możliwe jest 

wykonanie na wspomnianym odcinku drogi, która będzie pełniła funkcję dojazdową do 

targowiska odciążając jednocześnie dojazd przez Szepietowo. Czy istnieje możliwość 

wykonania w bieżącym roku dokumentacji projektowej, aby umożliwić rozpoczęcie prac od 

wiosny przyszłego roku? Proszę Państwa tam jest jeszcze 44 arowa działka, która jest w 

posiadaniu Gminy z tego co mi wiadomo i można to spożytkować w te sposób, że można 

zrobić tam parking, z którego będą korzystały np. koła łowiecki i osoby, które będą naszą 

targowicę odwiedzały”. 

Radna Renata Sosnowska: „Ale o tej działce to my już mówiliśmy, że tam będzie zrobiony 

parking” 

Radny Marek Pabich: „Plac zabaw miał być. To o to chodzi?” 

Radny Ryszard Andrzej Jabłoński: „Teren rekreacyjny” 

Burmistrz: „Wzdłuż dróg miały być parking przy Wędkarskiej i przy tej drodze, która jest do 

Średnicy, a po środku tam przy stawie miało być miejsce rekreacyjne.” 

Radna Renata Sosnowska: „Pytanie tylko czy nas na to stać.” 

Przewodniczący Rady: „Panie Burmistrzu chciałbym uzyskać odpowiedź w formie 

pisemnej, żeby przedstawić ją na posiedzeniu wspólnym komisji.” 
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Ad. 5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie miedzy sesjami. 

 

Sołtys Szepietowa Pan Andrzej Pietrzak: „Skoro poruszono ten temat. Panie Burmistrzu o 

ile dobrze pamiętam już na ten temat kiedyś rozmawialiśmy i był taki plan łącznie z drogą 

miedzy glinkami przy tych budkach. Przynajmniej tak rozumiem, że droga dojazdowa 

miałaby od Średnicy przechodzić.” 

Przewodniczący Rady: „Ja przepraszam..” 

Radny Ryszard Andrzej Jabłoński: „Punkt 16 odpowiedzi na interpelacje będzie…” 

Przewodniczący Rady: „Panie Radny ja udzieliłem głosu dla Sołtysa. Nikt porządku obrad 

nie burzy.” 

Radny Ryszard Andrzej Jabłoński: „A co to jest?” 

Przewodniczący Rady: „Udzielam Panu głosu Panie Sołtysie proszę bardzo.” 

Sołtys Szepietowa Pan Andrzej Pietrzak: „Rozumiem, że chodzi o tą drogę. To jest droga o 

którą była propozycja, żeby zagospodarować z funduszu sołeckiego.” 

Przewodniczący Rady: „Panie Sołtysie Burmistrz odpowie i dokładnie tą trasę wyznaczy. 

Tam jest droga od trasy Brzóski-Brzezińskie – Dąbrówka Kościelna do ulicy Wędkarskiej 

włącznie.” 

Sołtys Szepietowa Pan Andrzej Pietrzak: „Wędkarskiej czy może Leśnej z tym 

przejazdem?” 

Radny Ryszard  Andrzej Jabłoński: „Proszę zapoznać się w terenie to nie do Wędkarskiej, 

Wędkarska jest znacznie dalej.” 

Przewodniczący Rady: „Panie Radny, Pan jest mieszkańcem Szepietowa dziękuję bardzo za 

pouczenie” 

Sołtys Szepietowa Pan Andrzej Pietrzak: „Wędkarska jest od targowicy do ulicy Leśnej.” 

Przewodniczący Rady: „Ja się cieszę, że Pan do rozmowy zawsze coś potrafi wnieść.” 

Radny Ryszard Andrzej Jabłoński: „Dziękuję.” 

Przewodniczący Rady: „Panie Sołtysie.” 

Sołtys Szepietowa Pan Andrzej Pietrzak: „Bo jest jeszcze Leśna na końcu jest przejazd 

przez plac i między Glinkami, między tymi z PZW, a stawem z Wyszonk.”  

Przewodniczący Rady: „Dziękuję. Panie Burmistrzu proszę o zabranie głosu.” 

Burmistrz: „Tak jak tutaj Pan Rady Jabłoński zauważył postaram się odpowiedzieć na 

interpelację w 16 punkcie. Tak jak Państwo wiecie drugi etap budowy targowiska miał 

obejmować wykonanie parkingów na działce przed stawem i część tej działki miała być 

przeznaczona na tereny rekreacyjne, ale to później powiem. Może w przerwie przyniosę 

projekt, żebyście Państwo kto zechce mogli się zapoznać.” 

Pan Burmistrz zapoznał z informacją o pracy w okresie miedzy sesjami. Ponadto przestawił 

informację na temat realizowanych inwestycji: „zrobiony został chodnik w pasie drogi 

wojewódzkiej przez Pułazie, w poniedziałek będzie odbiór. Wykonany został fragment 

chodnika przy ulicy Piwnej, który miał być zrobiony z udziałem funduszu sołeckiego tj. 

uzupełnienie całego ciągu komunikacyjnego wzdłuż ulicy Piwnej.  

Wyłonieni zostali w drodze przetargu wykonawcy do wykonania miejsca rekreacji w 

miejscowościach Dąbrowa-Wilki oraz Włosty Olszanka. Wyłoniony został wykonawca do 

placu zabaw przy szkole w Wojnach Krupach - jest to plac zabaw, który uzyskał 

dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego. Wyłoniony został wykonawca budowy 

fragmentu kanalizacji na ulicy Przemysłowej. Mówiliśmy o tym wcześniej – chcemy 
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skanalizować fragment ulicy Przemysłowej, ponieważ nadal czekamy na rozstrzygnięcie 

sądu. Natomiast tutaj jest pilna potrzeba, żeby zrobić ten fragment. 

Dostaliśmy dofinansowanie na otwarta strefę aktywności, która ma być zlokalizowana w 

miejscowości Wojny Piecki - jest ogłoszony przetarg na wykonawstwo tego placu. Czekamy 

na rozstrzygnięcie konkursów do których mamy złożone wnioski (luty/marzec) – chodzi o 

staw w Szepietowie-Wawrzyńcach, wyposażenie Ośrodka Kultury i zagospodarowanie placu 

przy GOK. Nie mamy jeszcze odpowiedzi, ale jakieś pytania zaczyna Urząd Marszałkowski 

przysyłać. Wnioskuję, że zaczęli te wnioski czytać. Jedyne czego się boję to to, że możemy 

nie znaleźć wykonawców na te inwestycje. Z wykonawcami jest bardzo ciężko. W tej chwili 

do żadnych prac, które tutaj realizujemy (ale nie tylko my, również GDDKiA) nie ma firm, 

które chciałby kłaść chodniki, kostkę. Nie ma firm do krycia dachów, nie ma również firm (co 

jest dziwne dla nas) które chciałyby wykonywać prace ziemne typu prace koparką, czy 

związane z poprawą estetyki. Po prostu wszystkie firmy są obłożone pracą. Co prawda na 

Włosty udało się znaleźć wykonawcę i będzie to robione. Jedyne co jeszcze tak bez problemu 

idzie to budowa wiat na  miejsca rekreacji. Tutaj jeszcze wykonawcy się na to decydują. 

Wszelkie prace budowlane z każdego zakresu to jest potężny problem. 

Zakończony został II etap kanalizacji w Szepietowie-Wawrzyńcach – wspominaliśmy na 

poprzednich sesjach, że były duże problemy z zakończeniem inwestycji. Udało się zakończyć 

w miarę dobrze i w terminie. Już nawet była kontrola z Urzędu Marszałkowskiego na tym 

zadaniu. Trwają prace związane z przystosowaniem pomieszczeń na oddziały przedszkolne 

we wszystkich naszych szkołach. Największy zakres w Szepietowie, ale też są prowadzone 

prace w Dąbrówce Kościelnej  i Wojnach Krupach. Praca jest czasowa i terminowa, ponieważ 

musi być zakończona do końca wakacji. Mam nadzieję, że będą zakończone. Wykonawca się 

stara. Były problemy związane z nieujęciem wszystkich rzeczy w projektach, ale na bieżąco z 

wykonawcą konsultujemy i wydaje mi się, że będzie to zrobione we właściwym czasie. 

 Trwają prace przy budowie targowiska, są już bardzo zaawansowane: wiata już stoi, 

wykonawca zaczął kłaść blachę na dachu. Połowa placu jest już przygotowana pod położenie 

kostki. Będziecie Państwo mieli  okazję to zapraszam, wiata wygląda bardzo okazale. Z 

rysunków to tak nie wyglądało. Mam nadzieję, że obiekt będzie wykorzystywany właściwie. 

Tym bardziej, że tak jak Państwo słyszeliście rząd planuje w tej chwili zmiany przy rolniczym 

handlu detalicznym. Rolnicy przy sprzedaży do 40.000 zł  nie musza rejestrować działalności 

i po prostu będą mogli swoje produkty sprzedawać. Mam nadzieję, że będzie się to odbywało 

na tym miejscu, na którym przewidzieliśmy, że ten handel będzie się odbywał. Dopiero przy 

sprzedaży powyżej 40.000 zł rocznie będzie trzeba zryczałtowany podatek płacić. Do tej pory 

było 20.000 zł teraz jest 40.000 zł. 

Trwają prace przy termomodernizacji Urzędu Miejskiego, tutaj nie jesteśmy zadowoleni do 

końca z tempa tych prac, ale wykonawca wie jakie ma terminy. Także mam nadzieję, że w 

tym terminie, który został planowany będzie to zakończone. Zakres prac jednak jest bardzo 

duży. Już po podpisaniu umowy doszliśmy do wniosku, że trzeba wymienić też sieć  

komputerową, żeby później nikt nie rozkuwał tych nowych ścian. Także doszły prace 

dodatkowe i w związku z tym troszkę większy zakres spowodował, że to nie jest tak szybko 

jak byśmy chcieli. Jeszcze trochę czasu jest i mam nadzieję, że będzie to zrobione. 

Jeszcze w Dąbrówce tak jak Państwo widzieliście strażacy pracują nad zagospodarowaniem 

terenu przy remizie, ale to już z funduszu sołeckiego. Będzie wymiana całego ogrodzenie, 

plac będzie oświetlony. Wpadli na taki pomysł - myślę, że dobry – od strony cmentarza 
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posadzą tuje, żeby oddzielić trochę ten plac strażacki od cmentarza. Planują jeszcze 

odnowienie nawierzchni – będzie posiana nowa trawa.” 

 

Głos zabrali: 

Radna Renata Sosnowska: „Mam pytanie Panie Burmistrzu czy ten rynek będzie oddany w 

terminie, czy jakeś opóźnienia są?” 

Burmistrz: „Wydaje mi się, że będzie oddany w terminie” 

Radna Renata Sosnowska: „Czyli koniec sierpnia?” 

Burmistrz: „Tak. Firma, która jest podwykonawcą, która będzie kładła polbruk to jest duża 

firma ze specjalnym sprzętem, ze specjalnymi urządzeniami – ułożenie 1 m2 kostki zajmuje 

im mniej niż minutę. Mają specjalne maszyny biorą całą warstwę kostki z palety i ustawiają. 

Jak już będzie przykryte to zostaje tylko utwardzenie placu. Prace ziemne są już wszystkie 

zrobione. Myślę, że tutaj nie ma zagrożenia, żeby nie było zrobione w terminie.” 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 12 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja połączona do protokołu) 

 

Ad.6. Informacja o pracy komisji w okresie między sesjami.  

Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznał Przewodnicząca Rady Pan 

Sławomir Czarkowski. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 12 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 

 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie opracowania i przekazania do zaopiniowania 

projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

Z tematem uchwały zapoznał Kierownik Zakładu Wodociągów Kanalizacji i Oczyszczania 

w Szepietowie: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado w związku z wejściem w życie 

nowego prawa wodnego oraz zmianą ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę zostaliśmy 

zobowiązani przez te ustawy do złożenia nowego projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków . Praktycznie rzecz biorąc zasady dostawy wody, zasady rozliczenia 

nie zmieniły się tutaj. Zmieniła się tylko kwestia zatwierdzania tych regulaminów. Zgodnie ze 

zmianą ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę do chwili obecnej Rada Gminy 

zatwierdzała regulaminy dostarczania wody i odprowadzania ścieków. W związku ze zmianą 

tej ustawy wprowadzono tutaj zmianę i w tej chwili wygląda to w ten sposób, że 

przedsiębiorstwo wodociągowe składa projekt regulaminu do Rady, natomiast Rada Gminy 
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występuje do organu regulacyjnego, czyli do Wód Polskich o zaopiniowanie tego regulaminu. 

Opinia ta wraca do Rady i Rada wtedy zajmuje się już zatwierdzeniem regulaminu. To jest 

praktycznie tylko tego typu zmiana. Ustawa zobowiązała nas, że w terminie 6 miesięcy od 

dnia wejścia tej ustawy mamy przedłożyć projekt  - co uczyniliśmy. Szanowna Rada tutaj po 

przeanalizowaniu powinna złożyć ten projekt do zaopiniowania do prezesa Wód Polskich. W 

przedstawionym projekcie o czym już wcześniej wspomniałem w dotychczasowych 

rozliczeniach jeśli chodzi o dostawę wody i odbiory ścieków nic się nie zmienia. Tak jak 

dotychczas rozliczamy się na podstawie wodomierzy - jeśli chodzi o dostarczaną wodę. 

Natomiast jeśli chodzi o ścieki jest to ta sama ilość, która została pobrana wody - z 

możliwością zamontowania wodomierza dodatkowego na opomiarowanie wody zużytej 

bezpowrotnie. Jeśli chodzi o warunki zawierania umów też nic się nie zmieniło. Jeśli są 

techniczne możliwości zawierania umów także te usługi są świadczone. Jeśli chodzi o 

warunki przyłączania także nic się nie zmieniło. Tak jak do chwili obecnej osoba wnioskująca 

o przyłączenie składała do nas wniosek o wydanie warunków przyłączenia, załączała do tego 

aktualną mapę zasadniczą. Jeśli miała taką wolę mogła skorzystać z naszych usług, jeśli nie to 

znaleźć firmę, która po prostu to przyłącze zrobi i przekaże dla nas do odbioru. Zasady 

odbioru też się nie zmieniają. Na wniosek osoby zainteresowanej dokonywany jest odbiór, 

sprawdzana jest poprawność wykonania przyłącza, sporządzany jest z tego protokół, który 

jest potrzebny później dla odbiorcy w celu zgłoszenia do nadzoru budowlanego do 

zakończenia budowy. Ustawa o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę określa nam jakie punkty 

powinny być obowiązkowo zawarte w tym regulaminie. Te wszystkie szczegółowe zasadny 

też są zawarte w ustawie. Wszystkie rozdziały, które zostały zawarte w tym regulaminie są 

powtórzeniem tego co znajduje się w ustawie. 

Głos zabrali:  

Radny Ryszard Andrzej Jabłoński: „Czy Wody Polskie są przygotowane organizacyjnie do 

nawału wniosków tego typu, żeby w miarę szybko wydać opinię/decyzję by nie blokować 

działań pracy chociażby zakładów takich jak ten którego jest Pan kierownikiem? 

Kierownik ZWKiO Pan Mirosław Wysocki: „Wody Polskie trudno mi oceniać. Jeśli chodzi 

o zatwierdzanie taryf, bo to było pierwszym etapem z tego co czytałem ma stronie Izby 

Gospodarczej Wodociągi Polskie była ostatnio konferencja prasowa odnośnie zatwierdzania 

taryf. Z tego co pamiętam spłynęło 2681 wniosków z całej Polski, na chwilę obecną zostało 

rozpatrzonych ok. 2000 wniosków, część wniosków jest w trakcie rozpatrywania, a chyba 481 

wniosków zostało do rozpatrzenia. Jeśli chodzi o zatwierdzanie regulaminów Wody Polskie 

mają 3 miesiące na rozpatrzenie i wydanie opinii. Natomiast do chwili zatwierdzenia nowych 

regulaminów obowiązują regulaminy, które były zatwierdzone do tej pory. Także w żaden 

sposób nie będzie to powodowało dla nas jakichkolwiek utrudnień.” 

Radny Ryszard Andrzej Jabłoński: „Także optymistycznie należy podchodzić? Życie 

pokaże, tak?” 

Burmistrz: „Mogę Panie Radny? W uzupełnieniu wypowiedzi Pana Mirka. Temat Wód 

Polskich było ostatnio poruszany na posiedzeniu ZGWWP i niestety tak dobrze to nie jest. 

Tak jak Państwo wiecie generalnie struktura Wody Polskie jest w organizacji. Na razie mają 

tylko ustawę na podstawie której mogą działać, biura się organizują, tematyczny zakres 

działalności Wód Polskich jest szeroki. Natomiast terytorialnie zmieniło się bardzo dużo. My 

w tej chwili należymy pod Zarząd w Lublinie i nas obsługuje jednostka z Sokołowa 

Podlaskiego. Do tej pory wszystkie sprawy zawiązane z wodami załatwialiśmy w 
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Białymstoku. Teraz w Lublinie poprzez Sokołów. Przynajmniej jako cała gmina jesteśmy w 

jednej zlewni, bo są miejscowości, gminy, że miejscowość należy do 3 zlewni – bo np. idzie 

rzeka i do tej rzeki dochodzi inna rzeka. Np. Drohiczyn należy pod mazowieckie, lubelskie i 

białostockie. Przy wydawaniu decyzji o warunkach zabudowy musimy uzgodnić to z Wodami 

Polskimi. Czyli każda jedna działka musi być analizowana, te obszary nigdzie nie są tak do 

końca określone. Wójtowie próbowali się dowiedzieć, gdzie dokładnie można to znaleźć. 

Dyrektor z Białegostoku mówi ‘Na stornie internetowej’. Ale na stronie internetowej nie ma 

aż tak precyzyjnie podzielonych działek. Jest jakaś tam kreska, ale która działka do której? 

Zamieszanie jest bardzo duże. Jeśli chodzi o Sokołów to w stosunku do Warszawy jest dość 

dobrze. Tak zgłaszali wójtowie (warszawski oddział jest największy) uzgodnienia z Wodami 

Polskimi niektóre leżą od stycznia. Nie ma uzgodnień dotyczących inwestycji zarówno 

indywidualnych jak i gminnych inwestycji celu publicznego. To jest jeszcze na etapie 

organizacji. Była informacja, że będzie placówka na terenie naszego powiatu. Póki co jeszcze 

nie powstała. Może jakbyśmy mieli tutaj ludzi na miejscu to byłoby łatwiej.  W porównaniu z 

innymi dyrekcjami to u nas jeszcze nie jest najgorzej, ale generalnie problem jest duży.” 

Kierownik ZWKiO Pan Mirosław Wysocki: „Chciałbym jeszcze wspomnieć jeśli chodzi o 

informacje podano teraz, że najniższa cena wody na terenie Polski z tych które zostały 

zatwierdzone tj. 1,58 zł, a najwyższa 57 zł za m3. Jeśli chodzi o ścieki najniższa jest 1,98 zł 

najwyższa 34, 90 (z groszami) zł. Taka jest rozpiętość cen. W większości  ceny zostały tak jak 

u nas utrzymane lub podwyższone tylko o wskaźniki mikroekonomiczne, czyli o wzrost 

inflacji. Jeśli chodzi o prawo wodne jest to ustawa napisana na szybkiego. Już w tej chwili 

poszła zmiana. Teraz 20 została chyba uchwalona. M.in. zmieniono dla nas kwestię naliczania 

opłaty zmiennej za pobraną wodę. Do tej pory to Wody Polskie wzywały do podania ilości, a 

teraz zobowiązano nas do podania tej informacji bez wezwania w terminie 14 dni od 

zakończenia kwartału. Także Wody Polskie działają szybko, dają krótkie terminy na podanie 

informacji, w większości jest to termin 7 dniowy. Trzeba się mocno wysilić żeby te 

informacje przekazać.” 

 

Przewodniczący zapoznał z treścią uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie.   

  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 11 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 0 głosów.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie opracowania i 

przekazania do zaopiniowania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków. 

(uchwała nr XXXV/253/18 dołączona do protokołu) 
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Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu działki o numerze ewidencyjnym 885/2 z obrębu 

Szepietowo w gminie Szepietowo. 

 

Burmistrz Szepietowa: „Już od kilku sesji tutaj podejmujemy takie uchwały. Tak jak 

Państwo pamiętacie w tym roku został opracowany plan na działkę, którą kupiliśmy w 

obrębie Szepietowo-Wawrzyńce, która poszła z przeznaczeniem na obsługę rolnictwa i na 

działalność przemysłową. Druga działka w Szepietowie na terenie w pobliżu Słowiańskiej z 

przeznaczeniem na budownictwo wielorodzinne. Procedowaliśmy też od pewnie już ponad 

roku zmianę planu zagospodarowania dla działki będącej przedmiotem uchwały. Tamte dwa 

plany były przyjęte, a ten był odłożony ponieważ musieliśmy w tym przypadku uzyskać 

zgodę ministra ochrony środowiska na wyłączenia działki z produkcji leśnej i taka zgodę 

otrzymaliśmy. Ministerstwo wyraziło zgodę i chcielibyśmy, aby działka była przeznaczona 

pod budownictwo mieszkaniowe jednorodzinne i wielorodzinne. Nie ukrywam, że myślę tutaj 

w dużym stopniu o programie rządowym „Mieszkanie plus”. Byliśmy na spotkaniu podczas 

którego działka została zgłoszona do tego programu. Bardzo spodobała się Bankowi 

Gospodarstwa Krajowego ze względu na lokalizację w widocznym miejscu i w pobliżu 

miejscowości. Aby można było tą działkę wykorzystać fizycznie do budowy to muszą być 

spełnione dwa warunki. Po pierwsze musi być ona w planie przeznaczona pod budownictwo 

mieszkaniowe, a drugi warunek, że musi być własnością gminy - bo tak ten program działa, 

że gmina wnosi aportem działkę, natomiast z Banku Gospodarstwa Krajowego finansują 

budowę. Kolejnym punktem dzisiejszego porządku dziennego będzie przystąpienie do zmiany 

studium zagospodarowania przestrzennego gminy. Powstała taka sytuacja, że ten warunek 

przeznaczenia działki pod budownictwo mieszkaniowe - jeśli tutaj Wysoka Rada przyjmę tą 

uchwałę - będzie spełniony. Natomiast, gmina ma od Lasów Państwowych prawo pierwokupu 

działek pod warunkiem, że działka leży w obrębie miasta. Niestety ta działka leży poza 

granicami miasta - granica Szepietowa w tej chwili idzie po skraju ulicy Białostockiej, czyli 

kończy się ulica utwardzona, zaczyna się las i to już jest poza obrębem miejscowości i tak 

samo tutaj od strony ulicy Leśnej - granica miasta kończy się na ulicy Leśnej i później ta 

granica idzie do drogi krajowej, drogą krajową idzie do cmentarza i cmentarz jest włączony 

do miasta. Natomiast ta działka jest poza obszarem całej miejscowości. Byłem na spotkaniu w 

Dyrekcji Regionalnej Lasów Państwowych, oni są chętni, żeby tą działkę nam sprzedać czy 

przekazać - sprzedać raczej. Natomiast gmina ma prawo pierwokupu. Jeśli ta działka będzie w 

planie zagospodarowania to nikt inny jej nie kupi, tylko gmina, ale żebyśmy mu ją mogli 

kupić to musimy przeprowadzić całą procedurę, która będzie w następnym punkcie omawiana 

- czyli przeprowadzić zmiany w studium zagospodarowania przestrzennego gminy włącznie 

ze zmianą granic miejscowości. Trochę czasu nam to zajmie, ale to jest jedyna możliwość, 

żeby tą działkę pozyskać. Granica Szepietowa, musi być rozszerzona o te działki, czyli tutaj 

tak pomyśleliśmy, że działki te wzdłuż Białostockiej (taki pas), wzdłuż Leśnej, ta działka po 

składnicy drewna. Jest inny wariant, żeby cały las, który jest pomiędzy Średnicą a 

Szepietowem włączyć do miejscowości. Również istniałaby taka możliwość. Będziemy 

mówili o tym w następnym punkcie, a w tej chwili my rozmawiamy o planie 

zagospodarowania tej działki, tak jak Państwo wiecie jest to 1,68 ha. Działka jest podzielona 

na dwie części. W jednej części - znaczy komunikacyjnie - będzie obsługiwana tak jak jest 

ulica Piwna. Przy okazji przebudowy drogi przez Szepietowo, będzie tam w formie 
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skrzyżowania przedłużenie ulicy Piwnej, na wprost do tego lasu, czyli tutaj będzie wjazd na 

wysokości ulicy Piwnej. Cały teren tej działki jest przeznaczony pod budownictwo, bo tam w 

tej chwili zjazd istnieje z drogi krajowej na tą działkę, tylko nie na wprost Piwnej tylko 

troszeczkę wcześniej. Zarząd Dróg Krajowych sam zasugerował, żeby w celu poprawy 

bezpieczeństwa skrzyżowania miało ono formę takiego normalnego. Działka tak jak mówiłem 

na wstępie jest zgłoszona do Krajowego Zasobu Nieruchomości, czyli są to nieruchomości na 

dzisiaj będące własnością Skarbu Państwa, które mogą być wykorzystywane pod 

budownictwo mieszkaniowe. Działka ta jest tam zgłoszona i Bank Gospodarstwa Krajowego 

zgłoszenie tej działki również ma u siebie. W tej chwili tylko zostały nam sprawy 

proceduralne, ale jest jak gdyby bardzo realna szansa, żeby tą działkę pozyskać. Lasy 

Państwowe są za tym i mają świadomość, że blokują rozwój Szepietowa. Nie zaprzeczają, bo 

to na wszystkich mapach widać, że my w zasadzie na polanie jesteśmy -z każdej strony są 

tereny Lasów Państwowych. O zakresie zmiany studium powiem w następnym punkcie, a 

potrzeba uchwalenia tego planu na tą działkę wynika z tych rzeczy o których mówiłem, czyli 

po prostu, żeby móc pozyskać tą działkę i żeby tam były działki budowlane na tym terenie.” 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

 

Przewodniczący zapoznał z treścią uchwały. 

Radny Jan Ołdakowski: „W uchwale jest zapis, że budynku mogą być 4 kondygnacyjne, a 

może dopisać, że 8 pod warunkiem, że będzie winda?” 

Radny Piotr Paprocki: „Jeśli mogę się odnieść. W tej chwili nie ma takiej możliwości, żeby 

dopisać większą liczbę kondygnacji, bo plan był przedmiotem wyłożenia. Trzeba by było 

cofnąć do procedury uchwalania ponownie.” 

Przeprowadzono głosowanie.   

  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 0 głosów.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu działki o numerze 

ewidencyjnym 885/2 z obrębu Szepietowo w gminie Szepietowo.  

(uchwała nr XXXV/254/18 dołączona do protokołu) 

 

 

Ad.9.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Szepietowo. 

Burmistrz Szepietowa: „Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo ja omawiając ten 

poprzedni punkt plan zagospodarowania przestrzennego na tą działkę, wspomniałem o drugiej 

części o której teraz będę mówił. Chodzi o to, że po pierwsze, żebyśmy my mogli kupić tą 

działkę, to tak jak wspominałem tą czy każdą działkę leżących poza miastem, muszą one się 

znaleźć w terenie miasta. Żeby one się znalazły na terenie miasta to musimy całą procedurę 
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urbanistyczną przeprowadzić, czyli zaczynając od planu, od studium uwarunkowań 

zagospodarowania przestrzennego gminy i później planu zagospodarowania. Jest to jeden 

powód. Natomiast drugi powód dla którego musimy przystąpić do zmiany studium 

uwarunkowań gruntów zagospodarowania przestrzennego Gminy Szepietowo jest znacznie 

ważniejszy. A mianowicie są te dwa wiatraki, które my w tej chwili mamy na terenie naszej 

gminy. Tak jak państwo wiecie weszła ustawa, która ogłosiła minimalne odległości 

wiatraków od budynków. Myśmy się wtedy wszyscy cieszyli, że wiatraki nie będą 

lokalizowane w pobliżu budynków. 10 krotna wysokość wiatraka (minimum) to odległość na 

jaką musi być odsunięty. Okazało się, że ustawa działa w dwie strony, czyli w przypadku 

istniejących wiatraków nie będzie można budować żadnych budynków w odległości bliższej 

niż dziesięć wysokości wiatraka już istniejącego. Powoduje to na terenie gminy taką sytuację, 

że przy obecnym planie zagospodarowania i dwóch istniejących wiatrakach nie będzie można 

budować żadnych budynków mieszkalnych praktycznie w całych Gierałtach, w dużej części 

Dąbrówki, części obrębu Szepietowo-Wawrzyńce - jeśli chodzi o odziaływanie wiatraka tego 

tutaj stojącego na Gierałtach. Wiatrak na Średnicy jest dużo większy i tutaj nie można byłoby 

budować budynków praktycznie w całej Średnicy Jakubowięta i Średnicy Maćkowięta, dużej 

części Średnicy Pawłowiąt i sporej części Szepietowa. W tej chwili, żeby można było 

budować to w planie zagospodarowania gminy muszą być zapisy, które dopuszczają 

zabudowę do odległości bliższej niż te 1200 metrów od istniejącego wiatraka. Ustawa, która 

to reguluje zobowiązywała gminy, żeby do końca 2019 roku przyjąć plany zagospodarowania, 

który dopuszcza zabudowę w tych kółkach w promieniu tych  np.1200 metrów pod zabudowę 

– w przeciwnym razie będzie całkowity zakaz zabudowy. My tutaj z Państwem Radnymi na 

kilku komisjach rozmawialiśmy na ten temat. Jest to zablokowanie rozwoju gospodarstw i 

budownictwa (wszelkiego budownictwa na tym obszarze). Zapadła decyzja, że musimy ten 

plan zagospodarowania na te tereny i wokół wiatraka przyjąć, żeby po prostu umożliwić 

ludziom inwestycje budowlane zgodnie z potrzebami. Ustawa zmieniła się o tyle na naszą 

korzyść, że Pan Prezydent w tej chwili już podpisał dokument, która wydłuża ten okres 

opracowania planu do 2022 roku chyba. 7 lat od wejścia w życie tej ustawy, czyli trochę 

czasu mamy. Sami Państwo wiecie ile trwają te procedury urbanistyczne, nawet czytanie tej 

uchwały trwa godzinę, a to jeszcze trzeba przez rok przynajmniej opracowywać. Na 

wspólnym posiedzeniu Komisji podjęliśmy - tutaj Państwo Radni rekomendowali takie 

rozwiązanie, żeby przystąpić do opracowania studium uwarunkowań i kierunków rozwoju 

przestrzennego Gminy Szepietowo dla terenu całej gminy, czyli wyznaczyć te obszary gdzie 

naszym zdaniem będzie jakaś potrzeba budowy czy mieszkaniowego czy związanego z 

prowadzeniem gospodarstw i po prostu wyznaczyć te obszary. Umożliwić zabudowy w 

odległości bliższej niż te 1200 metrów od wiatraków i przy okazji też wyznaczyć większe 

obszary miejscowości Szepietowo, czyli rozszerzyć granice miasta, żeby była możliwość 

pozyskiwania tych działek od Lasów Państwowych. Wydawało się, że będziemy musieli robić 

to bardzo szybko dlatego pierwotnie zakładano, że będziemy robili tylko studium 

zagospodarowania przestrzennego na te obszary wokół wiatraków. W tym momencie jak 

okazało się, że będzie trochę dłuższy czas na opracowanie tych dokumentów to chcemy to 

robić już po prostu po kolei i kompleksowo. Oczywiście będzie to konsultowane z 

mieszkańcami tych miejscowości, które są w pobliżu wiatraków, żeby każdy powiedział jakie 

ma plany dotyczące budowy. Będziemy chcieli po prostu w jednym dokumencie zaczynając 

od tego studium uwarunkowań rozwoju gminy ująć wszystkie, że tak powiem potrzeby, które 
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są w poszczególnych miejscowościach, które obszary przeznaczyć pod budowę czy 

inwestycyjne, czy mieszkaniowe. Chcemy zrobić dla całej gminy takie studium, gdzie byśmy 

wszystkie te tereny mieli  zaznaczone. Ale żeby to zrobić musimy mieć po pierwsze uchwalę, 

że przystępujemy do zmiany tego studium zagospodarowania przestrzennego gminy i później 

rozpocznie się cała procedura konsultacji z mieszkańcami. Procedura planistyczna jest na 

bieżąco konsultowana z mieszkańcami miejscowości. Wiadomo ani ja, ani Państwo Radni też 

nie mają aż tak dokładnej wiedzy na temat planów mieszkańców (gdzie, kto i co planuję 

budować), a chcielibyśmy, żeby po prostu te dokumenty nie blokowały ludziom możliwości 

rozwoju. Tutaj jak gdyby największe ograniczenie wynika z tych wiatraków, bo jest to tak 

mówiłem bardzo duży obszar i byłby zablokowany pod kątem możliwości jakiejkolwiek 

budowy. Żeby to odblokować najpierw musimy sporządzić studium zagospodarowania, 

później plan zagospodarowania, który dopuszcza budowę w odległości bliższej niż te 10 

krotność wiatraków.” 

 

Przewodniczący zapoznał z treścią uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie.   

  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 0 głosów.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Szepietowo. 

(uchwała nr XXXV/255/18 dołączona do protokołu) 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Szpitala Ogólnego w 

Wysokiem Mazowieckiem na dofinansowanie zadania pn. „Dobudowa klatki schodowej 

wraz z windą w celu zapewnienia niezbędnych ciągów komunikacyjnych do pracowni 

tomografii komputerowej”. 

 

Burmistrz Szepietowa: „Pewnie słyszeliście już, bo głośno się o tym mówi - trwa 

intensywna modernizacja, remont i rozbudowa Szpitala Powiatowego w Wysokiem 

Mazowieckiem. W ubiegłym roku dyrektor szpitala zwrócił się do mnie z prośbą o 

dofinansowanie zakupu tomografu komputerowego na potrzeby tego szpitala. Rada w grudniu 

ubiegłego roku przyznała dofinasowanie w wysokości 85.400 zł na zakup tomografu 

komputerowego. Tomograf już w szpitalu jest i działa. Zacznę od tego, że szpital wystąpił do 

wszystkich gmin z prośbą o dofinansowanie prac remontowych w oparciu o ilość 

mieszkańców poszczególnych gmin. Ze względu na ilość mieszkańców przypadła nam kwota 

185.400 zł – jest to na ilość mieszkańców przekalkulowane. Z kwoty przypadającej na nas 

85.400 zł zostało przekazane w ubiegłym roku. Rada podjęła decyzję, że druga cześć tego 
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dofinansowania będzie przekazana w tym roku. W tej chwili dyrektor szpitala zwrócił się z 

taką prośbą, żeby przekazać kwotę 100.000 zł (które z tego rozdziały środków przypadała) na 

budowę klatki schodowej wraz z windą w celu zapewnienia niezbędnych ciągów 

komunikacyjnych do pracowni komputerowej. Pani Radna Sosnowska, która pracuje w 

szpitalu uznała, że to jest inwestycja potrzebna ze względu na organizację pracy i w ogóle 

obsługi pacjentów. Obiecaliśmy szpitalowi, że damy całą kwotę tzn. 185.400 zł i teraz 

chcemy podjąć taką uchwałę, że przekażemy brakującą przynależna nam część z tego 

podziału/rozdziału na poszczególne gminy – z przeznaczeniem na dokończenie prac 

budowlanych. Tomograf już działa z tego co wiem szpital ma podpisaną umowę z NFZ - 

także jak ktoś by miał lub ma skierowanie to może się już tu zgłaszać.”  

Radna Renata Sosnowska: „Badań z  kontrastem w tej chwili jeszcze się nie przeprowadza, 

ale na badanie typu zatoki, głowa i zatoki bez kontrastu to działa.”  

Burmistrz Szepietowa: „Czyli już tutaj szpital zaprasza do korzystania z jego usług”. 

Radna Renata Sosnowska: „Tam są wyznaczone dni wtorek, środa, czwartek bodajże od 

10.00 do 13.00 czy 14.00. Nie pamiętam w tej chwili jak to jest, bo jestem na urlopie - tam 

zdaję się nic się nie zmieniało i w tych godzinach było tam 4-5 osób przyjmowane. Nawet 

wiem, że było tak, że 2 osoby, czyli były jeszcze wolne miejsca do zapisania się - na dzień 

dzisiejszy nie wiem.” 

Radny Ryszard Andrzej Jabłoński: „Najlepiej nie chodzić” 

Radna Renata Sosnowska: „Lepiej nie chodzić, ale czasami się zdarzy, że trzeba i będziemy 

to mieli na miejscu”. 

Burmistrz Szepietowa: „A to dokładny tomograf to lepiej nie chodzić, bo wszystko 

wykryje”. 

 

Przewodniczący zapoznał z treścią uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie.   

  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 0 głosów.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla 

Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem na dofinansowanie zadania pn. 

„Dobudowa klatki schodowej wraz z windą w celu zapewnienia niezbędnych ciągów 

komunikacyjnych do pracowni tomografii komputerowej”. 

 (uchwała nr XXXV/256/18 dołączona do protokołu) 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 

Z  tematem uchwały zapoznała Skarbnik Gminy Pani  Anna Wiśniewska. 

Radnie nie zabrali głosu w sprawie. 
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Przewodniczący zapoznał z treścią uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie.   

  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 0 głosów.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy 

na rok 2018. 

 (uchwała nr XXXV/257/18 dołączona do protokołu) 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szepietowo na lata 2018-2021 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2018-2023. 

Z  tematem uchwały zapoznała Skarbnik Gminy Pani  Anna Wiśniewska. 

Głos zabrali: 

Radna Renata  Sosnowska: „’Wymiana piecy węglowych w budynkach mieszkalnych osób 

fizycznych oraz obiektach użyteczności publicznej na terenie gminy Szepietowo na piece 

opalane gazem’ Czyli w 100 % będzie dofinansowana wymiana piecy?”  

Skarbnik Gminy: „60 % dotacja unijna i 40 % wkład własny kryty kredytem.” 

Radna Renata Sosnowska: „Skoro 60 % planowane z dotacji unijnej, 40 % wkład gminy to 

mieszkaniec, który będzie chciał wymienić piec będzie to miał w 100 % za darmo? Czy też 

będzie partycypował w kosztach?” 

Skarbnik Gminy: „To jest jeszcze do dalszych decyzji.” 

Burmistrz: „Zależy jakie będą wymogi projektu. Na razie jest napisane, że Gmina, ale 

zapewne mieszkaniec też będzie coś musiał dołożyć.” 

 

Przewodniczący zapoznał z treścią uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie.   

  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 9 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 3 głosy.   
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Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęto uchwałę zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2018-2021 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2018-2023. 

 (uchwała nr XXXV/258/18 dołączona do protokołu) 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Szepietowa. 

 

Z tematem projektu uchwały zapoznała Sekretarz Gminy Pani Elwira Zaręba: „Zmiana 

wynagrodzenia Burmistrza spowodowana jest zmianą rozporządzenia w sprawie 

wynagradzania pracowników samorządowych. Z tego rozporządzenia z 15 maja 2018 roku 

wynika, że Rada Gminy obowiązana jest ustalić Burmistrzowi nowe wynagrodzenie, które 

obowiązuję od 1 lipca 2018 roku. Co to rozporządzenie zmienia - rozporządzenie zachowuje 

składniki wynagrodzenia, a więc wynagrodzenia Burmistrza składa się z wynagrodzenia 

zasadniczego, dodatku stażowego, dodatku funkcyjnego, i dodatku specjalnego z tym, że 

rozporządzenie obniża stawkę wynagrodzenia zasadniczego, a to się wiążę z tym, że następne 

składniki pochodne od wynagrodzenia ulegają zmniejszeniu za wyjątkiem dodatku 

funkcyjnego. W związku z tym, biorąc pod uwagę te stawki, które są szynami tego 

rozporządzenia naznaczone Pan Burmistrz do tego momentu, do miesiąca czerwca pobierał 

wynagrodzenie w kwocie 10.900 złotych, a nowe rozporządzenie obniżające powoduję, że 

dostanie o 720 złotych mniej, czyli 10 180 złote - oczywiście brutto, bo w prawie pracy cały 

czas operujemy kwotami brutto.” 

Głos zabrali: 

Przewodniczący Rady: „To co obniżamy?” 

Sekretarz Gminy: „ Nie mamy wyboru.”  

Radny Ryszard Andrzej Jabłoński: „Pan Burmistrz się zgadza?” 

Sekretarz Gminy: „Też nie ma wyboru” 

Burmistrz: „Ode mnie to już najmniej tutaj zależy.” 

Sekretarz Gminy: „Bo tak jak media w Polsce i tak już nagłośniły tą sprawę.” 

Przewodniczący Rady: „Uwierzcie mi Państwo, że bardzo niechętnie będę to czytał, ale 

niestety musimy.” 

 

Przewodniczący zapoznał z treścią uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie.   

  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 11 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 1 głos.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia dla Burmistrza Szepietowa. 
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 (uchwała nr XXXVI/259/18 dołączona do protokołu) 

 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach prowadzonych przez Gminę Szepietowo. 

Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

Szanowni Państwo regulamin wynagradzania nauczycieli szkół, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Szepietowo, stanowiący załącznik do uchwały nr XXII/150/09 

Rady Gminy Szepietowo 25 marca 2009 r. w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Szepietowo oraz uchwały nr 

XXIX/206/14 Rady Miejskiej w Szepietowie z dnia 30 maja 2014 r. zmieniająca uchwałę w 

sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 

przez gminę Szepietowo w Dziale VII "Nauczycielski dodatek mieszkaniowy" wypełniał 

ustawowe upoważnienie zawarte w art. 54 ust. 7 Karty Nauczyciela. Z dniem 1 stycznia 2018 

r. na podstawie art. 76 pkt 25 ustawy z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań 

oświatowych został uchylony między innymi art. 54 ust. 3 ustawy z 26.01.1982 r. - Karta 

Nauczyciela regulujący prawo nauczycieli do dodatku mieszkaniowego. Od 1 stycznia 2018 r. 

nauczyciele utracili prawo do otrzymywania tego dodatku. Jednocześnie uchylono delegację 

ustawową wynikającą z art. 54 ust. 7 Karty Nauczyciela do wydania przez organ prowadzący 

uchwały określającej wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz 

szczegółowych zasad jego przyznawania i wypłacania. Zatem uchwała ma jedynie charakter 

porządkujący w zakresie dostosowania prawa miejscowego do aktu ustawowego.  

Dodatkowo podczas prac nad tą uchwałą z wniosku Komisji Oświaty - zresztą popartego na 

Komisji Wspólnej - Wysoka Rada wniosła takie poprawki do dodatków funkcyjnych dla 

nauczycieli za opiekuna stażu i wychowawcę klas. Dodatki te wzrosną w zakresie opiekuna 

stażu 30 złotych. Jeśli chodzi o wychowawców klas jest to uzależnione od wielkości klasy i 

odpowiednio do wielkości klasy ten dodatek jest wyższy, to w zasadzie z mojej strony 

wszystko - jeżeli są jakieś pytania.” 

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący zapoznał z treścią uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie.   

  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 0 głosów.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Szepietowo. 

 (uchwała nr XXXV/260/18 dołączona do protokołu) 
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15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla kadry kierowniczej, 

ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli nie 

wymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela oraz nauczycieli realizujących w 

ramach stosunku pracy w szkole obowiązki określone dla stanowisk o różnym 

tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin. 

Z  tematem projektu uchwały zapoznał Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski: „Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo art. 76 pkt 22 lit. a i d ustawy z dnia 27 

października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych wprowadza zmiany do art. 42 ust. 3 i 

7 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela. Zgodnie z treścią przytoczonego 

przepisu od dnia 1 września 2018 roku tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć 

nauczyciela zatrudnionego na stanowisku pedagoga, psychologa, logopedy, terapeuty 

pedagogicznego, doradcy zawodowego nie może przekraczać 22 godzin. Uchwała Nr 

XXVII/196/17 Rady Miejskiej w Szepietowie z dnia 31 sierpnia 2017 r. w sprawie zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla kadry 

kierowniczej, ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli nie 

wymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela oraz nauczycieli realizujących w ramach 

stosunku pracy w szkole obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym 

obowiązkowym wymiarze, regulowała wymiar godzin dla ww. nauczycieli w wysokości 20. 

Mając na uwadze poprawę organizacji pracy szkół prowadzonych przez gminę Szepietowo 

proponuje się zwiększenie przedmiotowego obowiązkowego wymiaru godzin dla tych 

nauczycieli do wysokości 22 godzin. Jednocześnie ustawodawca na poziomie ustawy określił 

tygodniowy obowiązkowym wymiar godzin dla "nauczycieli wspomagających" 

zatrudnionych w szkołach. W związku z powyższym pensum "nauczyciela wspomagającego" 

ustalane przez organ prowadzący uchwałą Nr XXVII/196/17 Rady Miejskiej w Szepietowie z 

dnia 31 sierpnia 2017 r., utraci moc z dniem 31 sierpnia 2018 r. Mając na uwadze powyższe, 

wnosi się o podjęcie ww. uchwały.” 

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący zapoznał z treścią uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie.   

  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 0 głosów.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie zasad udzielania i 

rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla kadry kierowniczej, 

ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli nie 

wymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela oraz nauczycieli realizujących w 
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ramach stosunku pracy w szkole obowiązki określone dla stanowisk o różnym 

tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin. 

 (uchwała nr XXXV/261/18 dołączona do protokołu) 

 

 

 

Ad. 16 Informacja z realizacji Programu Aktywności Lokalnej dla Gminy Szepietowo 

na lata 2017-2020 za rok 2017 rok. 

Kierownik MGOPS Pan Grażyna Zarzecka przedstawiła informację z realizacji Programu 

Aktywności Lokalnej dla Gminy Szepietowo na lata 2017-2020 za rok 2017. 

Głos zabrali: 

Radny Ryszard Andrzej Jabłoński: „Pani Kierownik czy w tym budynku po szkole 

podstawowej w Dąbrowie Moczydłach jest jakiś pomysł na to żeby on był wykorzystany, bo 

jak się okazało Pan Krzykawski nie poradził sobie z prowadzeniem, nie sprostał wymogom i 

stoi to niszczeje wewnątrz. W okresie zimowym tyle co wiemy nie był ten obiekt opalany i 

nastąpiły pewne szkody poprzez popękane grzejniki. Otocznie na zewnątrz także jest 

zaniedbane - wygląda jakby było to bezpańskie. Czy jest jakiś pomysł na uaktywnienie tego i 

efektywne wykorzystanie”.  

Pani Grażyna Zarzecka kierownik MGOPS: „Docelowo ma tam powstać fila ŚDS Wyliny 

Ruś. Złożyliśmy już właśnie wniosek, czekamy na rozpatrzenie”. 

Radny Ryszard Andrzej Jabłoński: „Będzie dobrze, jak ten obiekt będzie właściwie 

wykorzystany”. 

Pani Grażyna Zarzecka kierownik MGOPS: „Dokładnie tak.” 

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 12 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja połączona do protokołu) 

Ad. 17. Odpowiedzi na interpelacje.  

Burmistrz Szepietowa: „Jeszcze w uzupełnieniu odpowiedzi na pytanie Pana Radnego 

Jabłońskiego chciałem jeszcze powiedzieć, że rzeczywiście dwa grzejniki chyba były 

uszkodzone. Natomiast niewątpliwie wartość tego budynku została zwiększona przez 

stowarzyszenie, bo całe piętro budynku jest wyremontowane: są nowe instalacje, nowe 

podłogi, pomieszczenia są odnowione i wyremontowane, czyli my jak gdyby tutaj do tego 

budynku nie dołożyliśmy. Myślę, że gdzieś w granicach 200.000 zł stowarzyszenie do tego 

budynku dołożyło. Natomiast to tak jak rozmawialiśmy na wspólnej komisji, nie jest to 

wykorzystywany tak jak było obiecane, zresztą było obiecane mieszkańcom Moczydeł, że 

tam będzie rehabilitacja. To o czym wspomniała Pani Grażyna jest gotowy wniosek na 

modernizację tego budynku pod potrzeby Opieki Społecznej. Chociaż inne pomysły też jakieś 

się tutaj pojawiają. Wczoraj był pan, który pytał ewentualnie o stworzenie domu opieki dla 
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osób starszych na bazie tego budynku. Także to jeszcze będziemy rozmawiać na komisjach i 

zastanawiać się na co przeznaczyć obiekt. Generalnie na pewno nie będzie stał pusty tylko 

kwestia w którym momencie zostanie wykupiony. 

Wracając do porządku dziennego. Interpelacja tutaj Pana Radnego Czarkowskiego dotycząca 

dojazdu do targowiska. Szanowni Państwo, tak jak już tutaj myślę, że wiecie Państwo o tym - 

budowa targowiska była planowana w dwóch etapach. W tym roku miał być zrobiony ten 

zasadniczy plac, wiata i plac targowy. Natomiast planowane było w drugim etapie 

wyremontowanie ulicy Wędkarskiej i zrobienie parkingów tutaj na tej naszej działce przed 

stawami to jest działka 1077/2. Wiązało się to z tym, że cała ulica Wędkarska byłaby 

poszerzona do normalnej szerokości 6 metrów i odwodniona. Wzdłuż ulicy Wędkarskiej na 

całej szerokości naszej działki parkingi i później wzdłuż tej ulicy, tej drogi prowadzącej w 

stronę Średnicy Maćkowięta miejsca parkingowe. Miejsca parkingowe są też planowane w 

obrębie samego placu targowego, czyli postawić samochody myślę ,że będzie gdzie. Tutaj 

jeśli chodzi o ten drugi etap to w tym roku nie stać nas na jakiś wielki zakres prac 

budowlanych. Myślę, że tak, żeby to było utwardzone kruszywem i możliwość postawienia to 

my to zrobimy w tym roku. Bo jak przyjadą to muszą się gdzieś zatrzymać. Układ dróg 

wskazuję, że główną drogą dojazdową do targowiska i to chyba dwukierunkową ze względu 

na szerokość byłaby ulica Wędkarska. Natomiast wjazd od ulicy Kolejowej to tak jak tutaj 

Pan Przewodniczący sugerował - myślę, że należałoby zrobić jednokierunkowy. Jest takie 

wąskie gardło tutaj przy wjeździe. Zakładamy też, że tędy pójdzie główny ruch pieszych od 

ulicy Kolejowej - bo ktoś tam przyjedzie pewnie zatrzyma się na rampie kolejowej, dopóki 

ona jeszcze nie jest zamknięta. Nie wiem kiedy kolej ją przejmie, bo ona będzie też 

przebudowywana i na pewno nie będzie można tam parkować. Myślę, że tutaj od strony ulicy 

Kolejowej byłby jednokierunkowy wjazd na targowisko, a wyjazd ulicą Wędkarską. Tak 

myślę, ale jak zrobimy to jeszcze będziemy się zastanawiać nad tą organizacją ruchu. 

Natomiast jeśli chodzi o drogę od strony Średnicy, która tam wychodzi w okolicy stawu to na 

pewno jakby ona dała się wyremontować to będzie jakaś alternatywna możliwość dojazdu 

tutaj od strony Średnicy i Szymbor jak ktoś nie będzie się chciał pchać przez wjazd to mógłby 

tędy pojechać. Natomiast tak już konkretnie z pytaniem czy jest możliwość wykonania 

projektu - to jest, jest decyzja Rady, robimy projekt i przygotowujemy się żeby ją realizować” 

Przewodniczący Rady: „ Panie Burmistrzu przede wszystkim chodzi o to, że ta droga jest 

alternatywna i tak chodzi o mieszkańców Dąbrówki Kościelnej, chodzi o mieszkańców 

wszystkich Wojen i tam dalej Klukowa.” 

Burmistrz Szepietowa: „Z tej strony na pewno najwygodniejszy dojazd.”  

Przewodniczący Rady: „Panie Burmistrzu chodzi jeszcze o jedną rzecz - jeżeli to będzie tak 

zwany rynek - mam taką nadzieję, że będzie to tak zwany rynek sześciodniowy w założeniu, 

że będzie wszystko dobrze, jak ruszy sprzedaż bezpośrednia to w jakiś sposób to rozładuje.” 

Burmistrz Szepietowa: „Na pewno. Musimy jeszcze zastanowić się nad szerokością i 

możliwością jak to zrobić.” 

Przewodniczący Rady: „ Proszę Państwa, czy ktoś z Państwa chce zabrać głos w sprawie tej 

interpelacji?”  
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Radny Ryszard Andrzej Jabłoński: „Panie Przewodniczący o tych problemach z dojazdem 

do targowicy i wyjazdem z niej nakreśliłem jakiś czas wcześniej na etapie rozważania 

przyjęcia tego miejsca na plac targowy. To, że plac targowy jest potrzebny, nie ulega 

wątpliwości. Została bezpowrotnie stracona okazja po placu buraczanym, już bez analizy kto 

się do tego przyczynił, niemniej jeżeli chodzi o tą lokalizację nie jest najszczęśliwsza - raczej 

jest to kosztowne bardzo. Kosztorys pierwszego etapu przekroczył dwukrotnie środki 

przewidywane w założeniach projektu inwestorskiego. Drugi etap jest też znacznie wyższy 

niż przewidywane środki w założeniach pierwotnych i zanim proszę Pana dojdziemy do 

asfaltowania polnych dróg to mamy wiele terenów, czy ulic w Szepietowie, stolicy gminy. 

Ulica Przemysłowa z której kolejny rok rezygnujemy z wydatków z realizacji tej ulicy. Na 

dzisiejszej sesji też zostały dokonane przesunięcia środków około 400.000 zł przewidzianych 

na budowę tej ulicy na zadania inne. Także Panie Przewodniczący wracając jeszcze do 

wcześniejszych obietnic o rzekomych możliwościach Pana w pozyskaniu środków. Do tej 

pory Pan się nie wykazał niczym, złotówki Pan nie spowodował, żeby za Pana staraniem takie 

środki wpłynęły na realizację czegokolwiek na terenie gminy Szepietowo. Proszę nie 

urządzać prywaty, jeżeli stać Pana wyasfaltować tą drogę, to proszę bardzo. Tym bardziej 

jeszcze informuję, że jest to teren którym nie dysponuję Gmina, nie jest własnością Gminy i 

trzeba by było wykupić - to są ogromne koszty, jeżeli w tym kierunku poszły działania. A 

zwracam ponownie uwagę na ulicę Przemysłową i potrzeby dalej tutaj istnieją od wielu lat. 

Dziękuję”. 

Przewodniczący Rady: „ Pozwoli Pan, że z szacunku do Wysokiej Rady i do obecnych 

gości, że się nie odniosę do Pana insynuacji. Także ja to przemilczę naprawdę i dziękuję za 

wskazówki. Widzę, że Panu naprawdę jest bliskie dobro mieszkańców Szepietowa. Także ja 

dziękuję bardzo. Nie odniosę się do tego z szacunku do tutaj obecnych gości, do Wysokiej 

Rady do wszystkich, także bez komentarza. Naprawdę je sobie nie życzę - do pewnego 

poziomu ja się nie… z szacunkiem do Pana też, dziękuję bardzo. Odbieram Panu głos. Proszę 

bardzo Pan Sołtys chciał się odnieść, Panie Sołtysie.” 

Sołtys Szepietowa Pan Andrzej Pietrzak: „Ja jako przedstawiciel Szepietowa uważam, że 

rozwiązanie właśnie tamta droga od Średnicy jest to strzał w dziesiątkę.” 

Przewodniczący Rady: „Drodzy Państwo to było tylko zapytanie, ja wiem, że potrzebny 

będzie szereg konsultacji, to był tylko temat podjęty. Przepraszam Panie Radny Jabłoński, 

każdy ma takie prawo złożyć, ja skorzystałem z tego, a to jest wola Radnych, czy my po 

prostu z tego skorzystamy czy nie, bo to i tak będziemy konsultowali. Także tutaj ja 

wyraziłem swoją opinię i proszę mi wierzyć nie ma to nic wspólnego z żadną prywatą.” 

Radny Ryszard Andrzej Jabłoński: „Gratuluję twórczego myślenia w porę”. 

Sołtys Szepietowa Pan Andrzej Pietrzak: „Przepraszam, będzie zebranie sołeckie niedługo, 

możemy ten temat poruszyć przy okazji zebrania, co powiedzą ludzie. Wydaje mi się – 

przynajmniej z takimi opiniami się spotkałem, że to jest bardzo dobry pomysł.” 

Radna Renata Sosnowska: „Mam pytanie, czy ta droga…” 

Przewodniczący Rady: „Ale słuchajcie to jest tylko moja interpelacja, będziemy głosować, 

będziemy wtedy rozmawiać, dobrze.” 
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Radna Renata Sosnowska „No dobrze, ale skoro wniosłeś to ja mam tylko pytanie czy ta 

droga to jest gminna, czy to jest droga prywatna? Czy jest sens żeby rozmawiać.” 

Radny Ryszard Andrzej Jabłoński: „Bardzo dobre pytanie.” 

Burmistrz Szepietowa: „My musimy sprawdzić te działki, bo ta droga istnieje, ludzie tam 

jeżdżą, ale tak naprawdę musimy to wszystko sprawdzić.” 

Przewodniczący Rady: „Pan Burmistrz dostał to na piśmie i się odniesie, przy najbliższej 

sesji będzie to wszystko poruszone. Jeżeli formalne będą jakieś przeciwwskazania to 

zamykamy temat.” 

Burmistrz Szepietowa: „Ja tutaj mam ten projekt. W okolicy tej naszej działki przed 

stawami ta droga w tej chwili idzie pewnie źle. Wchodzi chyba w działkę prywatną, to znaczy 

działkę EMG, ona musi być przesunięta. Tutaj z tej strony w stronę Szepietowa i to tak o 

dobre parę metrów, bo ona idzie takim łukiem i tutaj na sto procent jest nasza bo mamy to na 

mapie, natomiast jak jest dalej, to nie wiem .  

Radna Renata Sosnowska: „Bo tam kiedyś leżały tory, tamte kolejki jak cegielnia była za 

dawnych czasów mocno rozwinięta i glinę wydobywała to tam szły tory kolejowe.” 

Burmistrz Szepietowa: „Tam jest mocno namieszane, są takie drobne kawałki, takie jak tutaj 

jak wjazd od ulicy Kolejowej jest zostawiony i w każdym miejscu może się zdarzyć, że leży 

jakaś prywatna, ale nie odpowiem, po prostu to trzeba zbadać.” 

Radny Piotr Paprocki: „Szanowni Państwo pozwolę się odnieść do wypowiedzi tutaj 

Państwa Radnych. Proszę Państwa my chyba staramy się dzielić jakąś tam skórę już w tej 

chwili. Proszę Państwa realia mamy takie, że w tej chwili to co Pani Skarbik przeczytała przy 

uchwale w sprawie wieloletniej prognozy finansowej - możliwości zadłużania Gminy już się 

kończą. Targowisko w chwili obecnej zostanie sfinansowane w wysokości 1,7 mln z kredytu 

bankowego i w mojej ocenie proszę Państwa, dalsze inwestycje będą związane tylko i 

wyłącznie z tym czy my będziemy w stanie mieć na to środki. W tej chwili proszę Państwa 

jest wiele innych potrzeb. Ja tylko zwrócę uwagę, że my w tym roku jeszcze nie 

wyasfaltowaliśmy ani centymetra ulicy. Więc tutaj rozmowa o drodze do Średnicy to 

uważam, że na tym etapie to jest chyba odległy temat. Dziękuję.” 

Przewodniczący Rady: „Ktoś z Państwa chce zabrać głos ?” 

Burmistrz Szepietowa: „To znaczy jeśli można, to ja słowo. To co czytała Pani Skarbnik to 

jest prognoza finansowa. To jest jak gdyby zakłada wariant pesymistyczny, że na wszystkie te 

prace, które będziemy robili, będziemy wymagali kredytu. Tak jak Państwo zapewne wiecie 

my mamy w tej chwili nadwyżkę z lat ubiegłych, dosyć dużą około 2 milionów. Prawie 2 

miliony mamy pieniędzy, które leżą na rachunku i w pierwszej kolejności będziemy 

finansowali inwestycje z tych oszczędności z lat ubiegłych. Czytaliście pewnie też w 

rankingach zadłużenia gmin jesteśmy wymienialiśmy wśród gmin najmniej zadłużonych w 

tym momencie. Oczywiście te inwestycje które zrobimy, trzeba za nie zapłacić, ale będzie 

refundacja środków i tutaj takiej tragedii, jeśli chodzi o zadłużenie to naprawdę nie widać. 

Niewątpliwie trzeba pieniądze liczyć i trzeba oszczędzać, bo jak się wyda raz, to już ich nie 

ma. Na razie póki co to, my mamy nadwyżkę, a nie kredyt.” 
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Ad. 18. Wolne wnioski i zapytania. 

Radna Renata Sosnowska: „Chciałam zapytać na temat dożynek, ponieważ na wspólnym 

posiedzeniu komisji ten temat nam umknął. Z Panem Tomkiem w przerwie sobie wymieniłam 

uwagi, ale nie wszyscy Radni wiedzą, kiedy, gdzie i jak to ma wyglądać”. 

Burmistrz Szepietowa: „Bardzo dziękuję Pani Radnej, bo umknął ten temat i na komisji i 

dzisiaj. Sierpień przejdzie i znowu okaże się, że nie wiemy. Szanowni Państwo, w tym roku 

Dożynki Gminne połączone z obchodami 90-lecia Ochotniczej Straży Pożarnej w Wojnach 

Szubach i jeszcze z uroczystościami kościelnymi planowane są w Wojnach Krupach. Główna 

scena, tak jak byliśmy tam na spotkaniu (bo spotkaliśmy się ze wszystkimi sołtysami z parafii 

z Panem Radnym, z Panem Dyrektorem) ustaliliśmy, że główna scena będzie stała na placu 

przy szkole, bo tam jest plac utwardzony. Pierwotnie rozmawialiśmy z księdzem, że jest taki 

duży plac kościele (pewnie ok. 80 arów). Natomiast biorąc pod uwagę na przykład to co było 

w Dąbrówcę, że zaczął padać deszcz doszliśmy do wniosku, że lepiej niech to będzie na placu 

utwardzonym. Będą się tam odbywały uroczystości dożynkowe i będzie chwila poświęcona 

obchodom 90-lecia straży. Czyli w strażackiej ceremonii będzie podniesienie flagi 

państwowej, hymn, odznaczenia dla strażaków i cześć dożynkowa. Z tego co wiemy dożynki 

będą miały rangę podniesioną, bo będzie z udziałem Księdza Biskupa – z tego co wiem 

potwierdził. Cała w tym roku uroczystość połączona z obchodami strażackimi, odbędzie się w 

Wojnach 8 września w sobotę. Jest to święto kościelne, niedziela na odpoczynek po 

dożynkach. Strażacy mówią, że mogą być poprawiny w niedzielę”. 

Radny Marek Pabich: „Co z tym mieszkaniem w Wylinach, które jest zajmowane przez 

Państwa X? 

Burmistrz: „Na razie sytuacja się nie zmieniła.” 

Ad. 19. Zakończenie obrad. 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad XXXV Sesji 

Rady Miejskiej Przewodniczący Rady zamknął obrad i zaprosił na kolejną sesję. 
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